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Afdelingsbestyrelsen, Viva Bolig - afd. 1. 

D  Referat 
 

Mandag d.29.10.18 

 
Tilstede: Palle, Lone, Emilie, Niels  
Ove, Anette og Sanne 

Gæster: Klaus Bonde, Frank fra Palle W, Michael fra Nord 

Afbud:  

Referent Sanne 

 
 

1. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

Gennemgang af vindue-projektet. Referat kommer fra Nord. 

 

2. Formanden orienterer 

Procedure for bestilling af mad – hvis der kan sendes en regning via EAN nummer kan vi 

bestille mad.  

Palle gennemgik Klaus’ referat fra den 27.08.18. Det halter stadig med en få en lærling.  

 

3. Driften 

Klaus orienterede om: 

G4S er kontaktet om forventningsafstemning. De kommer forbi i 2019. ID kortene er kommet, blev 

uddelt. Husorden sedler er opgraderet med de nye regler. De bliver omdelt til alle husstande 

sammen med de nye vaskeregler.  

Klaus undersøger på Administrationen, om man kan være anonym, hvis en beboer klager over en 

anden.  

Den nye seddel med akut telefonen, fungerer efter hensigten. Der sker en vurdering fra gang til 

gang. Markvandring den 26.11.18 kl.16, inden der bliver mørkt.  

Klaus uddelte materialet fra Nortec (vaskeri firma) som blev gennemgået. Den 26.11.18 mødes vi i 

Det gule Hus kl.15.45 og kører til vaskeriet på Peter Freuchens Vej, for at se det hele i drift. Nortec 

bliver inviteret, så vi kan stille spørgsmål. Skærmene ses hos Rene i afd.7 

Tanken om elevator er ikke helt død endnu, så der arbejdes videre med sagen. Klaus har bolden.  

Eniig har været i gang i flere gader og alt forløber let og elegant.  

Cykel oprydning til november, Klaus sætter i værk.  

Der kommer en folder omkring den nye hjemmeside til alle husstande. 

 

4. Økonomi - intet 

 

5. Renoveringer – se referat fra Nord 

 

6. Samarbejde - intet 

 

7. På bedding – mulig udskiftning af vaskemaskiner, ny aftale med Nortec. 

 

8. Runden 



 
 
Viva Bolig Afd. 1  2 

Emilie – intet 

Lone – vil gerne udvide råderetten og have nyt gulv sammen med nye vinduer. Har været på 

skabs-inspiration hos Sanne 

Anette - skriv endelig hvis der noget vi skal have i Facebook-gruppen 

Niels Ove - intet 

Sanne - sender afskeds ønskeliste til Palle 

Palle – ses den 26.11.18. Klaus har indkaldt via Outlook. 

 

9. Eventuelt 

Sanne stopper til november, afleverer Ipad til Kristian og beholder PC. Tømmer PC over på 

harddisk og aflevere til Klaus. 

 

10. Næste møde 26.11.18 – punkter: 

Persienner til selskabslokalet i Fyensgade og kunst til væggene. 

Lærling? 

Julealtaner 

 

11. Mødet hævet kl. 20.00 

Sanne sørger for mad 

 


